

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. VII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763)

- tes; frumentum plebi dare instituerat; nihil
 innotum, nihil tranquillum, nihil quietum
 denique in eodem statu relinquebat: quia
 4 alterum etiam continuauit tribunatum. hunc
 L. Opimius Cos. qui prator Fregellas excide-
 rat, persecutus armis, vnaque Fuluium Flac-
 cum, consularem ac triumphalem virum, æque
 praua cupientem, quem C. Gracchus in locum
 Tiberii fratris Triumvirum nominauerat, eum-
 que socium regalis adsumerat potentia, morte
 5 adiecit. Id vnum nefarie ab Opimio proditum,
 quod capitis, non dicam Gracchi, sed ciuis
 Romani pretium se daturum, idque auro repen-
 6 surum proposuit. Flaccus in Auentino, arma-
 tos ad pugnam ciens, cum filio maiore iugula-
 tus est. Gracchus profugiens, cum iam com-
 prehenderetur ab iis, quos Opimius miserat,
 ceruicem Euporo seruo præbuit; qui non se-
 gnius se ipse interemit, quam domino succur-
 rerat. Quo die singularis Pomponii equitis
 Rom. in Gracchum fides fuit. qui more Cocli-
 tis, sustentatis in ponte hostibus eius, gladio se
 7 transfixit. Vt Tib. Gracchi antea corpus, ita
 Calp. mira crudelitate victorum, in Tiberim
 deiectum est.
- 1 CAP. VII. Hunc Tib. Gracchi liberi, P.
 Scipionis Africani nepotes, viua adhuc matre
 Cornelia, Africani filia, viri optimis ingeniis
 male vsi, vitæ mortisque habuere exitum. qui si
 ciuilem dignitatis concupissent modum, quid-
 quid